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Geachte raadsleden, 
 
INLEIDING 
De fractie van Stem Lokaal heeft schriftelijke vragen gesteld. Met deze brief geven wij antwoord op deze 
vragen. 
 
Onderwerp van de vragen is het openbaar vervoer. Aanleiding hiervoor was een bericht in het AD, over 
het OV in Ridderkerk. In dit bericht kwamen provinciale statenleden aan het woord, en kwam ook 
Albrandswaard ter sprake.  
 
VRAGEN VAN STEM LOKAAL 
In het Algemeen Dagblad van dinsdag 11 september 2018 staat een publicatie betreffende een OV-plan 
dat de gemeente Ridderkerk moet opstellen. De Statenfracties van VVD en CDA willen wat dit betreft 
actie van de MRDH. In dit artikel staat vermeld, dat de Provincie Zuid-Holland al jaren een zogenoemde 
ruimtelijke reservering op een beoogd ov-traject heeft tussen Ridderkerk en Rotterdam. Verder wordt 
er gesteld, dat, in de ogen van de Provincie, het openbaar vervoer tussen de Maasstad en Ridderkerk, 
maar ook naar Barendrecht en Albrandswaard onvoldoende is.  
 
Vraag [het college heeft de nummering toegevoegd]:  
[1] De fractie van Stem-Lokaal vraagt de Wethouder of deze op de hoogte is van genoemde plannen van 
de Statenfracties van de VVD en CDA.  
[2] Verder vraagt de fractie zich af, in hoeverre de BAR - gemeenten hierin zijn benaderd met de 
vraagstelling over de noodzakelijkheid van deze stelling.  
Naar onze mening is de bereikbaarheid van Albrandswaard naar de Maasstad voldoende.  
Ditzelfde geldt naar onze mening eveneens voor de gemeente Barendrecht.  
[3] Kan de Wethouder hierop inhoudelijk ingaan en wat de eventuele consequenties zijn voor de 
gemeente Albrandswaard, zowel ruimtelijk als financieel? 



  
 
 
 
  
  
 
 
REACTIE VAN HET COLLEGE 
Aanleiding voor het bericht in het AD is de discussie over het OV in Ridderkerk en over de ruimtelijke 
reservering. De belangrijkste partijen in deze discussie zijn Ridderkerk, provincie en MRDH.  
 
[1] Wij interpreteren de stellingen van de geciteerde provinciale statenleden als een oproep aan 
Ridderkerk en MRDH om snel een plan te presenteren voor het OV in Ridderkerk. Bij het college is niet 
bekend de statenleden zelf ook ‘plannen’ hebben. Albrandswaard heeft geen contact met de provincie 
(Gedeputeerde Staten of Provinciale Staten) over het openbaar vervoer.  
[2] Albrandswaard is niet benaderd door deze statenleden. Voor zover ons bekend geldt dat ook voor 
Barendrecht en Ridderkerk. Ridderkerk heeft wel contact met Gedeputeerde Staten rond het dossier 
openbaar vervoer. 
[3] Nee. Wij kennen geen plannen van deze statenleden, en hebben ook geen contact met hun.  
 
 
Wij vertrouwen er op hiermee de vragen voldoende te hebben beantwoord. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
het college van de gemeente Albrandswaard, 
de secretaris, de burgemeester, 

  
Hans Cats drs. Hans-Christoph Wagner 
 


